
Referat af skolebestyrelsesmøde torsdag den 16.09.2021 kl. 17.30 – 20.00  

 

 

Tilstede Navn: Funktion: 

Afbud Anne Lisbeth Andreasen 

(næstformand) 

 

 

 

Forældrerepræsentanter 

X Malene Wind (formand) 

Afbud Ina Klinkwort 

Deltog i 

sidste del  

af mødet 

Sarah Krøger Ziethen 

X Jesper Bonde 

X Birgit Christensen 

  Vakant 

Afbud Diana Andersen 

 
Lokal uddannelsesrepræsentant 

X 

X 

Bertram F. Larsen 

Magnus Langballe 
Elevrepræsentanter 

Afbud Morten Zøfting-Larsen  
Medarbejderrepræsentanter 

X Mette Nissen Ruus 

X Bodil Kjærum Pædagogisk afdelingsleder 

X Martin Heramb   Skoleleder 

 Vakant Viceskoleleder 

 

1)  Godkendelse af dagsorden og referat (5 min) 

Godkendt. 

 

2) Orientering fra: (20 minutter) 

 Bestyrelsen:   

Malene og Jesper har set på det kommunale budget for 2022. Vi skal være særlig OBS på 

opgradering af faglokaler – vi mangler fortsat et nyt håndværk- og design-lokale. 

Der sat penge af til Helhedsplanen for Svogerslev (ca. 8. mill. over 3 år).  

Der er planlagt trafiksikring i området omkring overgangen til Lynghøjsøerne.  

 Elever: Nyt Elevråd – Ny formand og næstformand 

Bertram F. Larsen 9.Y valgt som formand for elevrådet og Magnus Langballe 9.X valgt som 

næstformand. Elevrådet har drøftet ønsker til indkøb - nye sofaer til overbygningen, da de 

nuværende er blevet ødelagt. Desuden ønskes mørklægningsgardiner de steder hvor der 

mangler, samt nye højtalere.  

 Ledelse:  

Gården – se bilag / tegning over ændringsforslag på skolens område. 

I høringssvaret til kommunens budget kan evt. indskrives ønske om ny belægning i skolegården.   

På pædagogisk rådsmøde have vi besøg af Jakob Lentz med oplæg om Low Arousal. Det var et 

rigtig godt oplæg som måske også kan have interesse for forældregruppen. 

 



 Personale:  

Mette nævnte, at personalet også synes at oplægget af Jakob Lentz var spændende. Skolens 

vikarer var også inviteret. 

På pædagogisk rådsmøde var der også besøg af de kommende lærere og den kommende 

viceskoleleder - alle starter 1/10. 

Christoffer (lærer) - der har været vikar på skolen fra han var nybagt student til 

læreruddannelsen blev afsluttet - har afholdt et vikarkursus sammen med Tina Enevold. 

Der har været rigtig meget arbejde til vikarerne pga. de ledige stillinger.  

 

3) Corona – Orientering (10 min)  

- herunder nye retningslinjer 

Vi har ikke modtaget noget nyt ud over nogle plakater og materialer til forældre, personale osv. 

Vi forventer at der snart kommer udmelding om test af de 9 – 11 årige.  

Vi har ikke haft corona smittede efter sommerferien.  

 

4)                 Aftaletekst – Hvilke muligheder er der? (10min) 

- Kort tilbagemelding fra lærermødet 

 På lærermøde blev der arbejdet med aftaleteksten og de muligheder som lærerne kunne se.                 

Der er indsamlet referater fra alle teams som vi (ledelsen) ser på snarest. Ture mv. med to 

voksne for at give fagligt løft i udvalgte fag.    

Pædagogerne får mulighed for at drøfte materialet på et P-møde i SFO’en.  

 

 

 

5) Pause – spisning  mv – 20 min 

 

 

 

6) Høring til budgetforhandlingerne - (20 min)  

- Link  www.roskilde.dk/budgethoering2022    

Der er ikke så meget at kommentere på i forhold til kommunens budget for 2022, da der ikke er 

nogle besparelser på vores område. Det vil dog være relevant at skrive om helhedsplanen for 

Svogerslev, det manglende håndværk og design-lokale.  

Se i øvrigt ovenfor, under ledelsens punkt. 

 

7) Dato for suppleringsvalg? (beslutningspunkt) (5 min)  

                   Der skal afholdes suppleringsvalg senest d. 5. januar 2022.   

 

8) Bygningsgennemgang? (drøftelse – gennemgang) (50 min) 

- Vi har bygningsgennemgang den 30/9 og vi tænker at vi tager en fælles runde og noterer ned  

hvad vi som skolebestyrelse synes der skal være fokus på. 

http://www.roskilde.dk/budgethoering2022


Der er bevågenhed omkring vores udearealer blandt borgerne. 

Bestyrelsen deltes i to hold der gennemgik hver sin del af skolen. Der blev noteret fejl og mangler 

som tages med til bygningssynet. 

 

9)                 Evt. 

Skolepatrulje efterlyses. Kontaktlæren og Martin har lavet reklamefremstød da det indtil nu har           

været svært at få elever til at melde sig. Der arbejdes videre så vi forhåbentlig snart får 

skolepatrulje igen. 

 

I forbindelse med kommunalvalget kan der evt. sættes fokus på skolegården.                                                                        

 

Lærernes (personalets) dag er den 5/10. Dette meldes ud til kontaktforældrene med opfordring 

til at gøre noget for at påskønne personalet. 

 

Hvorfor holder boden ikke åbent i det store frikvarter når vi har receptioner mv ?  

- Dette drøftes i ledelsen.  

 

Herefter foregik en mere ”løs” drøftelse, hvor der blev blandt andet blev drøftet branding af 

skolepatrulje, bogopsætterjob, bodjob mv. 

 

_ _ _ 

 

Referent: Bodil Kjærum 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                     

 

 


